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ISTEN JÓ 

2017. október 22. – Sandersné dr. Kovács Erzsébet és Jens Jönsson 

élőben elhangzott tanításának szövege belső használatra 

 

Sandersné dr. Kovács Erzsébet: Egy Igét szeretnék nektek adni, hogy ma is elhangozzék az 

Ige a számból. A Zakariás könyvében van egy hatalmas igazság az egyik nagyon kedvenc 

igeversemben. Ezt szeretném ma nektek felolvasni, mert az életünk minden momentumára, 

minden nehézségére igazság. Azt mondja az Úr, hogy nem erővel, sem hatalommal, hanem az 

én Szellememmel. 

ZAKARIÁS 4,6–7. 

6. És felele, és szóla nékem, mondván: Az Úr beszéde ez Zorobábelhez, 

mondván: Nem erővel, sem hatalommal, hanem az én Szellememmel! – azt 

mondja a Seregeknek Ura. 

7. Ki vagy te, te nagy hegy? Lapállyá leszel Zorobábel előtt, és felviszi a 

csúcskövet, és ilyen kiáltás támad: Áldás, áldás reá! 

Az én Szellememmel végzem azt el, mondja. Az Ő Szelleme pedig bennünk van, soha ne 

felejtsük el, és hatalmasakat cselekszik! Nem a világi erőkkel, nem a világi hatalmakkal, és nem 

a protekciónkkal, sem hogy mennyi pénzünk van a bankban. Ezek emberi források. Azt mondja 

az Úr, hogy nem erővel, és nem a világi hatalmakkal, hanem az én Szellememmel végzem azt 

el! Azonnal odafordul a hegyhez és azt mondja, ki vagy te, te nagy hegy, aki az utamba álltál, 

és akadályozni akarsz engem? Azt mondja a Szellem, hogy azt hiszed, hogy akadályozhatsz az 

Úr útjában bármilyen nehéz gonddal? Lapállyá leszel Zorobábel előtt! Lapállyá leszel! Sík lesz, 

mintha ott sem lett volna, úgy távoznak az akadályok az életünkből. 

Az Isten Igéje üzeni neked, hogy ne az akadályokra tekints, hanem arra, aki fölötte van, 

akinek a nevét ma is fölmagasztaltuk a gyönyörű dicséretekben! Jézusra tekints, akinek a nevére 

minden térdnek meg kell hajolnia, és minden névnek vallania kell, hogy Jézus az Úr. A három 

világban Jézus Krisztus az Úr! A mennyen, a földön, és a föld alatt minden térdnek meg kell 

hajolnia, és minden hegynek távoznia kell! Lapállyá lesz az életünkben, jelentsük ezt ki! 

Lapállyá lesznek ezek a hegyek az életünkben, mert nincs akadályoztatás, ami megállna Isten 

színe előtt. Jézus nevében! Hatalmas a mi Istenünk, megcselekszi, ha az Igén állunk, és azt 

valljuk, Ő betölti ezt. Az én Szellememmel, mondja. Nem a saját erőnkből várja Isten, hogy 

azokat megcselekedjük.  

Nem fogyasztom tovább az időnket. Egy dalt eléneklünk, hogy belekerüljünk a magyar 

dicséretekbe, mert aztán megint váltunk, hiszen angolul lesz a prédikáció, Jens testvérünk fogja 

prédikálni, amit a szívére helyezett az Úr. Még nem fogyasztottuk el a teljes idejét. Még jó időben 

vagyunk. De azért szívesen énekelnénk még egy dalt, amit magyarul mindannyian tudunk. 

Istenünk sok mindent készített mára, és ezeket mind elvesszük az asztalról! Asztalt terített nekünk 

az ellenségeink előtt, azt írja. Csak el kell venni, amire szükségünk van! Ámen! 
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Jens Jönsson: Jó reggelt, és köszönjük, hogy itt vagytok! Ez egy csodálatos dolog! 

Megtiszteltetés, hogy itt lehetünk közöttetek. Szeretném, hogyha itt állhatnék a gyülekezet előtt, 

mert tudom, hogy keresitek Istent, és olyan, mintha belépnék az Ő jelenlétébe, ez csodálatos! 

Amikor Erzsike megkért, hogy szolgáljak, akkor nagyon izgatott voltam. Megtisztelve éreztem 

magamat, és egy kicsit kihívásnak is vettem. De az Úr olyan jó, és erről szeretnék ma beszélni. 

Két barátom ma reggel – az egyik Afrikából, a másik Dániából – küldött nekem üzenetet, hogy 

Isten mögötted van, Isten veled van! Amikor itt álltam, két alkalommal is úgy éreztem, hogy 

valaki a kezét teszi a hátamra. Még meg is kérdeztem Csabát, hogy valaki megérintette a 

hátamat? Csodálatos! Halleluja!  

Ma több területen is mutatott Isten gyógyító kenetet, és biztos vagyok benne, hogy van 

valaki, akinek szüksége van ezekre! A belső szervekben teljes helyreállítást, hiszem, hogy 

ahogy most szólunk, ahogy most szolgálunk, te meg fogsz gyógyulni a Jézus nevében! Dicsőség 

Istennek! Itt a bal oldali vádliban is érzem gyógyító kenetet, aztán hátfájás, és ma reggel két 

alkalommal is érzékeltem, hogy szédülésre is jelen van a kenet. Nem tudom, hogy mi az oka, 

de hiszem, hogy ma meg fogtok gyógyulni! Nyúlj ki és fogadd el! Erzsike megkért, hogy a 

szívemből szóljak, és ez az, ami most teljesen eláraszt engem, hogy Isten olyan jó! Halleluja! 

Tehát a téma a mai napra, a mai reggelre: Isten jó. 

Igazából tudtam ezt eddig is, de olyan, mintha Isten egy kicsit felgerjesztené bennem. Az Ő 

szeretetével kapcsolatban, az Ő jóságával kapcsolatban hoztam néhány Igét és néhány 

gondolatot. Hiszem, hogy Ő fogja kijelenteni ezt a számotokra, hogy lássátok, és tudjátok az 

Atyának a szívét. Nem csak úgy általánosságban, hanem mindannyiunknak. Először is, Ő szeret 

és ad.  

JÁNOS 3,16. 

16. Mert úgy szerette Isten e világot, hogy az Ő egyszülött Fiát adta, hogy 

valaki hiszen Őbenne, el ne vesszen, hanem örök élete legyen. 

Ő adta. Ez a szeretet, hogy úgy szerette Isten a világot, hogy Ő adott. Hadd szóljon Ő a ti 

szívetekhez és az elmétekhez! Ő szeret, és Ő ad. Van egy csodálatos kifejeződése, ahogyan Ő 

lát bennünket, Lukács evangéliumban. Nem akarom az egészet felolvasni. Ez a tékozló fiúnak 

az esete. Azt hiszem, hogy ez többetek számára egy nagyon jól ismert igehely. Lehet, hogy azt 

mondjátok, hogy ismerem, de igazán megtaláltad az Atyának a szívét? Ez a fiú, annak ellenére, 

hogy elhagyja az apját, annak ellenére, hogy követeli az ő örökségét, még az előtt, hogy az ő 

apja meghalt volna. Dániában ez nagyon furcsa lenne. Hiszem, hogy Magyarországon sem 

elfogadott egy ilyen dolog. De mégis egy részét az apja vagyonának kikövetelte, és utána látjuk, 

hogy ez a fiú felhasználta ezt a pénzt, és nem igazán isteni dolgokra. Elköltött mindent, és utána 

egy éhség jött.  

Amit látok ezekben az Írásokban, hogy nem igazán gondolkodott az ő apjáról. Nincsen 

megemlítve ez az Igében. Az ő kívánsága az volt, hogy szeretett volna valamit enni. Annyira éhes 

volt, meg lehet, hogy kicsit lusta is, és zsidó volt, úgyhogy nem igazán szeretett gondoskodni a 

disznókról. Nagyon távol volt az apjától nemcsak fizikailag, de a szívében és az elméjében is 

ugyanúgy.  
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Ha támogatjuk és megetetjük a szegényeket, amikor éhesek, és akarjuk adni nekik Jézust, az 

egy nagyon jó kombináció. Nagyon sok út van egy embernek a szívéhez, dicsőség Istennek! 

Tudom, hogy ti ezt teszitek, és sok módja van ennek, és ez nagyon jó.  

Van egy barátom, aki pásztor Koppenhágában, egy utcai gyülekezetben. Összegyűjti a 

hajléktalanokat, ad nekik ételt és kávét, szereti őket és törődik velük, és Igét is ad. Így van az 

Atyánk is, Isten is, türelmes és jó hozzánk. Ez a pásztor megmutatja az Atya szívét az 

embereknek. Egyszer azt mondta nekem, hogy néhányuknak évekre van szükségük, ahogy 

folyamatosan szolgál feléjük, de egy nap az étel, a szeretet, az Ige lesz az út az ő szívükhöz. 

Tudom, hogy sokszor látunk azonnali üdvösségeket, de néha van, hogy szükségünk van arra, 

hogy szeressünk, hogy türelmesek legyünk. Isten szíve a mi családunk irányában részben az 

volt, hogy meggyógyította a gyermekeinket, hogy meggyógyította a kutyánkat. A kutyánk rákos 

volt, és teljesen meggyógyult, ez csodálatos! Megmutatta az Atya a jóságát nekünk. Egy idő 

után elfogadtuk Őt. Néhányatok számára lehet, hogy ez máshogy lesz, de van egy út a 

szívedhez. Ő jóságos hozzánk, és annyira meg szeretné ezt mutatni! Mint itt, ahogy a tékozló 

fiúnak is, aki úgy döntött, hogy haza fog menni, mert éhes. De készül a kifogásokkal! Mindez 

idő alatt, amíg a fiú távol volt az ő apjától, azt mondja az Igében, hogy mikor még távol volt, 

az apja meglátta őt.  

LUKÁCS 15,20. 

20. És felkelvén, elment az ő atyjához. Mikor pedig még távol volt, meglátá őt 

az ő atyja, és megesék rajta a szíve, és odafutván, a nyakába esék, és 

megcsókolgatá őt.  

Azt mondja ez nekem, hogy valószínűleg az apja már nézte, kereste, várta, várt reá, hogy az 

ő fia hazatérjen. Képzeld el az ő szívét! Nem megítéli, semmi ilyesmi, hanem vágyódik. 

Nemcsak egy nap, hanem lehet, hogy egy időszakon keresztül, lehet, hogy ez egy hosszú 

időszak volt. Nézett, várt, vágyódott. Milyen csodálatos, meg nem érdemelt szeretet az ő 

türelme, jósága! A fia hátat fordított neki, és mégis. Amikor találkozott vele, pontosabban, 

amikor az apa odaszaladt hozzá, nem is igazából volt kész arra, hogy hallgassa a kifogásait.  

LUKÁCS 15,22–24. 

22. Az atyja pedig monda az ő szolgáinak: Hozzátok ki a legszebb ruhát, és 

adjátok fel rá; és húzzatok gyűrűt a kezére, és sarut a lábaira! 

23. És előhozván a hízott tulkot, vágjátok le, és együnk és vigadjunk. 

24. Mert ez az én fiam meghalt, és feltámadott; elveszett, és megtaláltatott. 

Kezdének azért vigadni. 

Hallok néhány szót itt is, néhányat ki is emeltem közülük. A gyorsan, tegyétek, hozzátok – 

ezek akciók, mozgások, cselekvésről szólnak ezek a szavak, az ő szeretete. Gyorsan, gyerünk, 

csináljuk, a fiam itthon van, visszajött! Ő halott volt, de most már él! Elveszett volt, de most már 

megtaláltatott! Annyira vágyódott erre a percre, erre a pillanatra az apa! És mit tud a fiú mást 

tenni, mint elfogadni az üdvösséget, a teljes helyreállítást, és ezt az ünneplést! Ez az Atya 

kegyelme! Ez egy meg nem érdemelt szeretet. Isten jósága. Ezt látom én ebben a példázatban.  
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Ez az én Atyám! Ismered-e Őt így? Hadd vizsgálja meg a szívedet, és kérdezd meg magadtól, 

hogy ismerem én Őt így? Tudod-e, hogy Ő ilyen? Ilyen volt, és mindig is ilyen lesz. A miatt, 

ami mondott, hogy Ő soha nem változik. Az Ő természete soha nem változik. Isten jó, ez egy 

sarokkő. Jézus pontosan azért jött, hogy ezt felfedje a számunkra. Ő a mennyei Atya tolmácsa. 

Ő Isten kifejeződése.  

Jézus azért jött, hogy elvigye a bűneinket, hogy meghaljon értünk, hogy feltámasztasson 

értünk, és ez olyan csodálatos! Átvezet bennünket egyik országból a másikba. Új teremtésekké 

tesz bennünket, új kezdetet ad nekünk. Egy új kezdetet! Olyan sok mindent ad nekünk, és még 

ennél is többet! Jézus azt mondta, hogy Ő azért jött, hogy megjelentse, kijelentse az Atyát. Az 

Atya Isten nem ül a mennyben egy bottal a kezében, hogy elverjen bennünket, hogyha valami 

hibát követünk el. Persze, hogy elkövetünk hibákat, de Ő a szívében nem mérges ránk. Nem, egy 

nagy NEM! Jézus azért jött, hogy kijelentsen egy törődő, szerető Apát.  

Azt mondja a Zsoltárokban, hogy Izrael ismerte az Ő cselekedeteit, de Mózes ismerte az Ő 

útjait. Hiszem, hogy Ő kijelentette a szívét Mózesnek. Olyan csodálatos ismerni az Ő erejét, 

látni az Ő csodáit, de ismerni Őt a hitetlent hívővé változtatja. Ő megtette velem, hogy 

megismerjük ezt a szerető, törődő Apát. Nem arról beszélek, ami az elmédben van, arról 

beszélek, amikor ez a kijelentés a szívedben van. Hogy legyen egy ilyen személyes kapcsolatod 

vele. Megmentett bennünket, megváltoztat és helyreállít bennünket, és meggyógyít. Egy 

keresztény – aki már hosszú ideje keresztény – kell, hogy megismerje és elhiggye mindenek 

felett, hogy Isten jó. Hogyha egy kicsit elvétettük az utat esetleg, és esetleg saját magunk 

akarjuk megoldani a dolgainkat, hogy saját magunk akarjuk megérdemelni a dolgokat, vissza 

kell térnünk az Atyához, és imádkozzunk, hogy az Ő szeretete kijelentessen egy új módon a 

számunkra. Nem dolgozhatunk meg a kegyelemért és az áldásokért, hanem kegyelemből, az Ő 

meg nem érdemelt szeretetéből és a jóságából élünk. 

Még egyszer: Isten annyira szeretett bennünket, hogy adott. Helyreállított, hogy újra a 

gyermekeivé legyünk. Nem csak a teremtményeivé, nem csak a szolgáivá, nem csak a barátaivá, 

hanem az Ő családjává. Az Ő saját gyermekévé. 

RÓMA 2,4. 

4. Avagy megveted az Ő jóságának, elnézésének és hosszútűrésének 

gazdagságát, nem tudván, hogy az Istennek jósága téged megtérésre indít? 

Még amikor hibákat követünk is el, még ha kudarcot vallunk, Ő akkor is jó és megbocsátó. 

Jónak lenni néha azt is jelenti, hogy azt mondja: nem! Jézus a mi ajtónk, de nem azért, hogy 

cselekedjünk és tegyünk meg dolgokat, ami eltávolít bennünket az Atyától. A szülők különösen 

értik, hogy a gyerekek azt gondolják magukról, hogy tudják, mi az, ami őket boldoggá tenné. 

De vajon igazi örömet hozna ez nekik? Amikor a szülők azt mondják, hogy nem, ez nem azért 

van, hogy a gyermekeik életét kellemetlenné tegyék, hanem azért, mert szeretik őket, és azt 

akarják, hogy a legcsodálatosabb életük legyen. Ők igazából olyanok, mint az Atya. Annyira 

jók a gyermekeikhez még akkor is, amikor azt mondják nekik, hogy nem. Úgyhogy ha vannak 

gyermekeid, tudd, hogy rendben van, ha azt mondod nekik néha, hogy nem. Nem gondoljátok, 

hogy az jó, amikor azt mondjuk nekik, hogy nem?  
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Megválaszthatnám a saját utamat, és az én Atyám minden alkalommal csak szeret engem, és 

arra vár, hogy én megforduljak, hogy visszaforduljak, hogy hazatérjek. Minden alkalommal 

nyúljunk ki feléje! Ő ott van. Ő azt mondja, hogy hívj segítségül engem, és én ott leszek, és 

válaszolok, nagy és hatalmas dolgokat mutatok! Ő mindig jó! Mindig!  

Megragadhatod ezt, vagy hagyhatod, hogy elmenjen melletted. De Ő akkor is jó. Ő jó akkor, 

amikor sikered van, és Ő akkor is jó, amikor fájdalmakon mész keresztül. Ő jó a hegyen, és 

ugyanígy jó, amikor a völgyön megyünk keresztül. Egy evangélista azt mondta, hogy a 

visszautasíthatatlan, az ellenállhatatlan kegyelme Istennek az Ő jósága. Ha ilyen módon 

ismered Istent, akkor át fog formálni. Van egy listám, de ez a lista nem dolgokról készült, 

hanem, hogy ismerjük Őt. Ez biztosan meg fog változtatni. Meg fog változtatni minket, és a 

környezetünket is 

ZSOLTÁROK 34,8. 

8. Érezzétek és lássátok meg, hogy jó az Úr! Áldott az az ember, aki Őbenne 

bízik. 

Érezzétek és lássátok meg! Megérezni: az egy tapasztalat, és az pedig, hogy látod, egy 

megtapasztalás. Majdnem ugyanaz, de két irányból. Meg fogja változtatni, ahogyan rátekintünk 

az életre. Meg fogja változtatni, hogy hogyan látjuk a körülményeinket, hogyan látjuk a világot 

körülöttünk, és azt, hogy mik az elvárásaink. 

Jakab így mondta a Jakab 1,17-ben, és ez az én elvárásom: 

Jakab 1,17. 

17. Minden jó adomány és minden tökéletes ajándék felülről való, és a 

világosságok Atyjától száll alá, akinél nincs változás, vagy változásnak 

árnyéka. 

Amikor egy ember először megtapasztalja és látja, hogy Isten mennyire jó, az befolyással 

lesz rá, és nem képes ugyanott maradni, ahol addig volt. Ámen. 

A vallás azt mondja, hogy Isten ezt meg azt követeli. Tedd, tedd, tedd! De Istentől a 

meghívás az, hogy éljünk, és megtapasztaljuk az Ő jóságát. Gyakran mondom, amikor az 

antiókhiai első keresztényekre nézek, szeretem nagyon, hogy ők ezt nem magukról mondták, 

hogy ők keresztények, hanem a többiek hívták őket keresztényeknek. Mert úgy viselkedtek, és 

olyanok voltak, mint a Mesterük. Kijelentették, gyakorolták az Ő jóságát, az Ő szeretetét, és ez 

befolyással volt a környezetükre.  

Te is hatással vagy a te környezetedre. Amikor megismered az Ő jóságát, a hozzáállásod 

megváltozik, amikor megérzed és megtapasztalod, hogy Ő milyen jó. Mindig vissza fogjuk 

tükrözni azt a világot, aminek a leginkább a tudatában vagyunk. Ha a tragédiákból élünk, a 

félelem, a háborúk, a bűncselekmények, amiket mindig látunk és hallunk a hírekben, vagy ha 

esetleg arra tekintünk, amink nincs. De élhetünk egy magasabb igazság alapján. Pál azt mondja 

az Efézus 4,17-ben, hogy ne adjatok helyet az ördögnek. Ebben a világban élünk, de nem e 

világból valók vagyunk. Láthatunk dolgokat, amik körülöttünk vannak, de leginkább amiről 

most beszélünk, hogy hogyan is tekintünk Istenre, vagy megengedhetjük-e, hogy Ő jelentse ki 

magát nekünk. Ő egy jó Apa.  
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Van egy dalunk Dániában, amit gyakran éneklünk, hogy Ő egy jó, jó Aapa. Nem akarom ezt 

most kipróbálni, de gyakran énekeljük. És van egy másik dal is, amit lehet, hogy ismertek ti is: 

„Isten jó, mindig jó”. Több ez, mint egy jó dal. Ez egy megvallása a kijelentésünknek. Biztos 

vagyok benne, hogy a dal írójának volt egy kijelentése az Atyáról, és mi becsatlakozhatunk 

hozzá. Egy kijelentés, egy tudatosulás arról, hogy ki is Ő.  

A Róma 12-ben Pál beszél a megújított elméről. Jézus gondolkodásmódja annyira más. Ő azt 

mondja, hogy adjál, és több lesz neked. Azt mondja, hogy szolgálj, legyél alázatos, hogy 

alacsonyan járjál, és föl leszel emelve. Az, ahogyan Ő bánik a dolgokkal, az annyira más. 

Ahogyan Ő tekint az emberekre. Ahogy Ő rám néz. Ahogy Ő rám tekint. Ő a szeretetéből és a 

könyörületességéből néz rám, és ugyanígy van ez veled is. Az Ő jóságából néz rám. Így néz most 

rád is. Egy egész életet lehet élni nélküle, és Ő mégis arra vár, hogy hívd segítségül a nevét. „Hadd 

mutassam meg, hogy mi van az én szívemben az irányodban!” Annyira meg akarja mutatni a 

jóságát feléd! Engedd meg neki, hogy ma megmutassa, felfedje neked, hogy ki Ő! Hadd éljük az 

életünket ebben a tudatban, hogy hiszünk az Ő jóságában. Isten jó, mindig jó. 

Van egy megvallásom. Megtennétek azt, hogy megvalljátok velem Isten jóságát? Ámen. 

Kijelentem, hogy minden jó és tökéletes ajándék a mennyei Atyámtól jön. Nem leszek 

megtévesztve az ellenségtől, aki csak azért jön, hogy lopjon, öljön és pusztítson. Elfogadok 

minden jó és tökéletes ajándékot Isten Igéje által, és az Ő Szelleme által. Isten áldásában és 

kegyelmében fogok járni életem minden napján. Isten jó, és Ő annyira jó hozzám! Ámen. 

Sandersné Kovács Erzsébet: Halleluja! Dicsőség Istennek! Az jutott eszembe, amikor Pál 

arról tanít, hogy el ne távozzunk az Ige egyszerűségétől. Isten Igéjének egyszerűsége, 

színtisztasága behatol a szívekbe és világosságot hoz. Ebből a világosságból kaptunk ma, és 

nagyon jól esett nekünk. A drága Jézusban ezt a jóságot mindig a szemünk előtt tartjuk, főleg 

amikor az ellenség jön és vádolja az Urat, hogy ezt kérted, és nem tette meg, azt nem hozta el, 

és még mindig vársz arra, amit kértél, még mindig nincs meg neked, Isten elfeledkezett rólad, 

nem gondol rád! Ez a vádoló hangja. Neked tudnod kell, hogy Isten jó, és mindig jó! 

Ez a mai üzenet nagyon sokunknak segített abban a helyzetben, amiben állunk, és nem látjuk 

még a megoldást. Lehet, hogy hitpróbákon megyünk át, de nem szabad azt szem előtt téveszteni, 

hogy Isten akkor is jó hozzánk, amikor nem úgy tűnik, hogy az oldalunkon áll, vagy éppen 

munkálkodna. Úgy tűnik, hogy elfeledkezett az imánkról. Miért nem cselekszik? Hol van Ő? 

Miként lesznek a dolgok? Bizonytalanságokban vagyunk, nehéz helyzetekben vagyunk, de akkor 

is tudnunk kell, hogy Ő ott a trónjáról mindent szemmel tart, a szeme átpásztázza a földet és a 

szíveket. Ha te bízol benne, akkor a segítségedre siet, és cselekszik. Ámen. 

Mindenkor Ő a hatalmas Isten a trónon, és igazságos. Van egy hűséges Főpapunk, aki 

könyörög érettünk. Ezért mondja a Zsidó levél, hogy ragaszkodjunk a hitünk megvallásához, 

mert van egy olyan Főpapunk, aki áthatolt az egeken. A legmagasabb helyre került, Isten 

jobbjára, onnan uralkodik, és te vele együtt ültettél arra a trónra. Képzeld el, hogy ott uralkodsz, 

és olyan hatalmat adott neked, hogy kijelenthesd erről a hatalmi helyről, hogy mi van 

megengedve az életedben, és mi nem!  
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Amikor ezt megteszed, abban a pillanatban Isten angyalai munkára indulnak, a szellemi 

birodalom munkába indul és cselekszik, felemel téged, és megoldásokat küld.  

Isten nem hagy minket megoldások nélkül az életben. Nem vagyunk elfelejtve Istennél. A 

gazdag atya sem feledkezett el a tékozló fiáról. Mindennap hazavárta. El kellett telnie egy 

időnek, hogy olyan körülmények között beláthassa a fiú, hogy az út, amit választott, nem helyes, 

és megtérhessen. Ehhez néha idő kell. Néha időre van szükség, hogy belássuk, hogy az út, amit 

választottunk, nem visz sehova. Az Atya türelmesen vár, azt várja, hogy megforduljunk a 

szívünkben.  

Nem szemrehányásokkal fogadta vissza a fiát. Ez egy gyönyörű gondolat. Nem 

szemrehányásokkal fogadta vissza. Nem számonkéréssel, hogy mit kezdtél a pénzzel, mutasd 

meg, mire költötted! Nem szemrehányásokkal terhelte a fiát, hanem szeretettel fogadta. Ezt a 

részt a Bibliában nem lehet könnyek nélkül olvasni. Ha odaszánással olvasod, akkor minden 

alkalommal meg fogod könnyezni az Atyának ezt a szeretetét, ahogy hazavár mindnyájunkat, 

amikor tévelygünk, amikor téves utakon járunk, amikor kiderül, hogy az út, amit mi nagy 

gőgösen magunknak választottunk, nem vitt sehova. Drága Jézusunk van! 

Álljunk fel, és szeressük Őt egy keveset, mert ezzel még adósok vagyunk ma az Úrnak. 

Senkinek semmivel ne tartozzatok, csak azzal, hogy szeretitek egymást, szeretitek az Atyát, és 

szeretetben jártok! 

Emeljük fel a kezeinket Istenhez, a drága mennyei Atyánkhoz, és köszönjük meg neki, hogy 

szeret minket, hogy feltétel nélkül szeret minket, hogy úgy szeret minket, ahogy az egyszülött 

Fiát. Mert ha nem szeretne minket annyira, mint az egyszülött Fiát, akkor nem áldozta volna Őt 

fel értünk. Ezt a hatalmas árat ki kellett fizetnie. Hogy te mennyit érsz Istennek, azt onnan látod 

meg, amikor rátekintesz a keresztre, és látod, hogy az Atya mit fizetett érted, hogy mi volt a 

váltság érted. Ezt az árat sem tartotta túl drágának, túl soknak, mert te voltál a mindene! Elszánta 

a szívében, hogy visszaszerez téged. Nélküled nem volt teljes az öröme. Képzeld ezt el!  

Isten családra vágyott, és annak a családnak drága, szeretett tagja vagy te, és a te értéked 

hatalmas Istennél! Ez meg kell, hogy indítsa a szívedet ma. Akkor fogod tudni Istent 

viszontszeretni, amikor megérted, hogy Ő mennyire szeret téged, hogy mennyire vágyódik 

utánad, hogy milyen drága vagy neki, hogy milyen árat fizetett érted, min kellett keresztül 

mennie Jézusnak, hogy te szabad lehessél, hogy szabadon szerethesd Őt. Mert miután elvégezte 

a megváltást, szabad akaratot hagyott nekünk, hogy választhassuk Őt, vagy választhassuk a 

világ dolgait, és nem kérjük az Ő segítségét, nem kérjük, hogy legyen a mi Atyánk. Csak egy 

messzi Istennek képzeljük, hogy valahol létezik egy Isten, de az én szívemben nincs még helye. 

Ha így érzi valaki, és nem fogadja be Őt – az Atya ugyanúgy szereti, és vár, és vár, és vár, és 

hazavárja! 

Úgyhogy ma ki fogunk nyúlni ezekért a drága elveszettekért, megkérjük az Atyát, hogy 

tegyen minket buzgóbbá, mint valaha, hogy elérhessük őket, hogy elérhessük, hogyha 

kinyúlunk a szívünkkel, és a hitünkkel, akkor sokaságot tudjunk hazavinni az Úrnak.  
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Felszólítjuk az északot, hogy adja meg az elveszetteket! A délnek parancsolunk, hogy ne 

tartsa őket vissza! Így van írva Ésaiásban. A keletnek, nyugatnak, hogy engedje szabadon őket, 

és utána megszólítjuk a népeket, hogy jöjjenek az Úrhoz sietve! Sietve jöjjenek, mert az Úr 

hazavárja őket! Jöjjenek az Úrhoz nagy gyorsasággal! A földnek a drága termését várja az Úr, 

hogy learathassa. Aratómunkásokat kérünk ehhez! Aratómunkásokat, mert az aratnivaló sok, 

és a munkás kevés. Jézus idejében is így volt, most sincs másként. Mennyivel több ember él ma 

a földön? Rengeteg, sok milliárd ember van a földön manapság, és ezeknek mind haza kell 

menniük az Úrhoz! Mindenkinek hallania kell az evangéliumot, és mindenki eldöntheti a 

szívében, hogy kéri-e ezt a hatalmas kegyelmet, szerelmet, vagy a saját útját választja. Ámen. 

Veletek, akik az Úr Jézust választottátok, elkezdjük imádni Őt. Elkezdjük magasztalni Őt. 

Elkezdjük magasztalni Őt a szívünkből. 

*A barna színnel jelzett igeversek más fordításból származnak. 

A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 
 

 


